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44 14-dec-17 Motie M-9.2 

Statiegeldalliantie

Verzoekt het college:

Namens de gemeente Leusden steun uit te spreken voor de Statiegeldalliantie 

door zich aan te sluiten bij de Statiegeldalliantie

Van Beurden Huibert Boer Aanmelding bij statiegeldalliantie in week 4 

gedaan.

43 14-dec-17 Motie M-9.1 Diftarproof Verzoekt het college:

• Leusden bij VANG-Support, programma van Stichting NVRD en RWS 

Leefomgeving, aan te melden voor een kortlopend advies om Diftarproof 

maximaal vorm te geven zowel in het buitengebied als in de woonkernen;

• in overleg met partners, de Groene Belevenis, Opgeruimd Leusden, 

Milieuorganisatie CML, sportverenigingen en maatschappelijke organisaties met 

een publieksfunctie, invulling te geven aan restafvalpreventie en optimaal 

hergebruik van vrijkomende grondstoffen

Van Beurden Huibert boer In het kader van de nieuwe 

uitvoeringsperiode Opgeruimd Leusden 

(2018-2022) zal dit de komende periode 

worden opgepakt.

42 6-jul-17 Motie 4.5 Bezuiniging 

onderhoud speelveldjes

Verzoekt het college:

•  in gesprek met inwoners het aantal speelvelden in de buurt en de inrichting van 

deze speelvelden te bepalen;

•  daarbij aandacht te geven aan ontmoetingsplekken voor meerdere generaties;

•  daarbij actief in te zetten op vernieuwing van het speelbeleid;

•  de raad te informeren welke plekken met welke kwaliteit we in stand houden;

•  als daarvoor aanvullend budget nodig is terug te komen naar de raad.

Overweg Voorjaar 2018 Liselot Thijssen- 

De Vries

De nieuwe raad zal in de Uitwisseling van 

juni worden bijgepraat over het 

onderhoud van de speelveldjes. 

41 6-jul-17 Motie 4.2 Armoedebeleid Verzoekt het college:

• op zoek te gaan naar mogelijkheden om het armoedebeleid meer onderdeel te 

laten zijn van het WMO- en jeugdbeleid en in uitvoering onderdeel te maken van 

Larikslaan2;

• in de opsporing van armoede samen te werken met voedselbank, NVA, 

kringloopwinkel, kledingbank, WSL enzovoort

• actief op zoek te gaan en gebruik te maken van landelijke fondsen die 

Leusdenaren in armoede kunnen helpen, als aanvulling op het lokale aanbod;

om zo inwoners die in armoede leven, weer perspectief te bieden en kansen te 

geven. 

Dragt In de raadsinformatiebrief van januari is 

een stand van zaken gegeven op het 

terrein van minimabeleid. Daarmee is dit 

afgehandeld. 

40 15-jun-17 Hamersveldseweg Zuid de raad te informeren over de wijze waarop het fietspad wordt ingepast tussen de 

voormalige spoorlijn en de Grasdrogerijweg voordat met de aanleg gestart wordt;

de aanleg zodanig te realiseren dat het hele traject in 1 keer in gebruik genomen 

kan worden en niet gefaseerd

Van Beurden Uitwisseling 

januari

Izaak Boone Is in de Uitwisseling van januari geweest 

en daarmee afgehandeld. 

39 15-jun-17 Motie vreemd - advies 

Syntus vervoersplan

Verzoekt het college: 

1. aan Syntus inzake het concept-vervoerplan 2018 namens de gemeenteraad te 

adviseren dat er (weer) een lijnennet wordt gerealiseerd, dat wordt gekenmerkt 

door een evenwichtige mix van een verbindend en ontsluitend net, 

overeenkomstig de oude lijnen 77 en 78 (desnoods in een iets lagere frequentie) 

en met inachtneming van de vervoersbehoefte inzake bedrijventerrein De Horst;

2. aan Syntus te verzoeken met een vertegenwoordiging van college en raad en 

relevante belangengroeperingen in gesprek te gaan over de mogelijkheden 

hiertoe vóórdat het vervoerplan bij de provincie wordt ingediend;

3. de gedeputeerde in cc te informeren over bovengenoemd advies en verzoek.

Van Beurden Izaak Boone Gedeputeerde is door wethouder Van 

Beurden geinformeerd. Syntus, provincie 

en  gemeente hebben in juli een overleg  

over de haalbaarheid van de door de 

gemeenteraad gewenste aanpassingen. 

Op 12 februari vindt er overleg plaats 

tussen de raadswerkgroep openbaar 

vervoer en leden van de statencommissie 

MME . Vooruitlopend op deze meeting 

spreekt wethouder Van Beurden met 

gedeputeerde Verbeek. Hoofdondwerwerp 

van gesprek is dat de door beide partijen 

ingeschakelde advocaten elk een 

verschillende kijk hebben op de 

aanbestedinsgsrechtelijke aanvaarbaarheid 

van honorering van de door Leusden 

voorgestelde aanpassing lijnvoering.

36 10-11-2016 Begroting 2017-2020  1. voor wat betreft het probleem van het ontbreken van goede 

onkruidbestrijdingsmiddelen mee te participeren in bovengemeentelijke  (of VNG) 

initiatieven die er zijn;

2. gezamenlijk met andere gemeenten op zoek te gaan naar efficiënte en 

milieuvriendelijke onkruidbestrijdingsmiddelen;

3. indien nodig ook Leusden te laten participeren in proefprojecten.

wethouder 

Overweg

De medewerker Groen volgt alle 

ontwikkelingen op de voet. Op dit moment 

zijn er nog geen goede alternatieven 

voorhanden. Ook in een aantal pilots is 

nog geen zicht op concrete resultaten. 

Wij blijven de ontwikkelingen volgen en 

zullen de raad informeren als er concrete 

resultaten zijn te melden.

32 9-6-2016 Inzet vergroten sociale 

nieuwbouw

Op zoek te gaan naar wegen en middelen om tot 2025 meer sociale woningbouw 

te realiseren dan de huidig voorgestelde 300 en hiervoor ook alternatieve en 

creatieve middelen te gebruiken en de raad hierover rond het voorjaarsdebat 

volgend jaar te rapporteren

wethouder Van 

Beurden

uitwisseling 

februari

v.d.Bedem De afdoening van deze motie vindt 

samen plaats met die over de gevraagde 

inspanningen van het college over het 

beschikbaar komen van meer middeldure 

huurwoningen.

op 29 november heeft een 

stakeholderbijeenkomst wonen over m.n. 

deze onderwerpen plaatsgevonden. Het 

geannoteerde verslag van deze  

bijeenkomst wordt voorgelegd voor de 

uitwisseling van februari 2018. Dit is 

opgenomen in de Raadsinformatiebrief van 

februari. 

Toezeggingen groen is nieuw; 

rood is verwijderen

R=Raad;

I=Info; 

P= presentatie
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r 14-dec-17 Principeakkoord Langesteeg 

- Tabaksteeg-Zuid

Wethouder Van Beurden zegt toe de ontwerpbrief aan te passen de groenstrook 

van 60 meter, de 1,5ha tussen De Boom en de busbaan. En in gesprek met 

omwonenden voordat de brief aan De Boom wordt verstuurd. 

Van Beurden Wouter van de 

Bedem

De brief is verzonden. Gesprek staat 

gepland voor 7 februari. 

r. 14-dec-17 Belastingverordeningen - 

reinigingsheffing. 

Wethouder Van Beurden zegt toe om stickers op de containers te plakken met 

aanduiding van de tarieven. 

Van Beurden 1ste kwartaal 

'18

Huibert Boer Afgehandeld, de stickers zijn reeds rond 

kerst 2017 geplaatst.

r 14-dec-17 Najaarsnota 2017 - Raad 

betrekken bij organisatie-

ontwikkeling

Presidium zal het verzoek van de heer Mülder uitwerken hoe raad betrokken wordt 

bij de organisatieontwikkeling. 

Presidium presidium 30 

januari'18

 

r 14-dec-17 Actua - uitnodigingen 

bewonersavonden

Dhr. Lonink – geeft aan dat de raad uitnodigingen van o.a. bewonersavonden mist 

en vraagt of college deze communicatie kan verbeteren. Burgemeester zegt toe 

hier op toe te zien.  

Burgemeester per direct. Dit heeft de aandacht van het college. 

Genoemde bijeenkomst was overigens van 

Heijmans, niet vanuit de gemeente 

georganiseerd. 



r 14-dec-17 Actua - Wifi en bluetooth 

tracking

Dhr. Van Herpen – vraagt of Leusden ook doet aan Wifi en bluetooth-tracking. 

Wethouder Overweg zegt toe om raad te informeren over proef waar Leusden aan 

mee doet in kader van SmartCity

Overweg eerste 

kwartaal 2018

Rene van Veen Dit onderwerp is geagendeerd voor de 

Uitwisseling van 8 februari a.s. 

u 16-okt-17 Beleid cultureel erfgoed Toezegging wethouder Van Beurden om in het raadsvoorstel ook een 

publieksversie van de cultuurhistorische waardekaart en van het parapluplan mee 

te nemen. 

Van Beurden laatste 

kwartaal '18

D Vader Voor de ontwikkeling van een digitale en 

interactieve publieksversie zal aan de 

raad middels nieuw beleid in 2018 een 

bedrag tussen de 10-15.000 euro worden 

gevraagd 
r 31-okt-17 Financiele tekorten SD Toezegging wethouder Dragt: 

in eerste kwartaal 2018 zal het college de uitkomsten van de analyse delen met 

de raad en een voorstel doen over de aanpak van de structurele kosten voor het 

geheel van het Sociaal Domein.  

Dragt 1ste kwartaal 

'18

Leegwater Op 22 februari wordt een deel van de 

informatieronde gereserveerd als 

Uitwisseling om dit memo te bespreken. 

r 21-sep-17 Kernrandzonevisie 

Ursulineweg-Zuid en 

Bm.Buiningpark

Toezegging wethouder Van Beurden:

- Van Beurden geeft aan dat met het raamwerk Centraal Buitengebied wordt 

voldaan aan de provinciale eisen, maar het plan biedt voldoende ruimte voor 

verdere uitwerking. 

- in overleg met onder andere De Boom zullen onduidelijkheden worden opgelost. 

- bij de omgevingsvisie volgt een verdere uitwerking en actualisatie van dit gebied.

Van Beurden 1-2-2018 

(=agendering 

omgevingsvisi

e)

hakvoort/vdBed

em

de kernrandzonevisie is meegenomen in de 

inhoud van de omgevingsvisies. Over de 

vertaling van de kernrandzonevisie in de 

omgevingsvisies heeft afstemming 

plaatsgevonden met de rentmeester van 

Stichting 'De Boom".  

r 21-sep-17 Beleidskader Opvang en 

Bescherming 2018-2019

Toezegging wethouder Overweg:

- Nul-meting opvang en bescherming wordt opgenomen in monitor sociaal domein. 

- Wethouder informeert raad over het uitvoeringsprogramma zodra dit is gestart.  

Overweg medio 2018: 

11 januari 

2018 in de 

raad.

Uitvoeringspla

nnen:

medio 2018

RIB: medio 

januari 2018

Bram Harmsen Opvang en bescherming maakt deel uit 

van de monitor sociaal domein. 

- Een deel van de regionale 

uitvoeringsplannen worden 

opgesteldLdeze worden komende BOSD 

behandeld. 

Het starten van de eerste uitvoering zal 

medio 2018 zijn. De Raad wordt via de 

komende RIB van (ambtelijke deadline 11 

december, verschijnen: medio januari) op 

de hoogte gehouden. 

Opgenomen in RIB december

w 9-okt-17 Werkgroep Huisvesting Opgehaalde aandachtspunten zijn opgetekend en ook toegevoegd aan de lijst 

toezeggingen: 

- Stroompunten (wordt het mogelijk voor raadsleden om even snel de elektronica 

op te laden?)

- Zichtlijnen beeldschermen/ monitoren raadzaal. De raad, bodes en griffie worden 

ACTIEF en VOORAF betrokken bij uitwerking van zichtlijnen en plaatsing van 

camera’s en monitoren.

- Spreekstoel/ standaards incl. microfoon (de huidige spreekstoelen zijn aan 

vervanging toe).

- Opslag meubilair (actie bodes - Ron) 

- Werkplekchecker app; communicatie scherm reserveringen in hal 

- volgende voortgangsgesprek na jaarwisseling.

uitvoering 

bouw Huis van 

Leusden

Marcel de 

Jonge

Deze toezegging is gedaan in de 

werkgroep Huisvesting, echter raad wil 

deze toezegging borgen, in bijzonder 

t.a.v.:

- zichtlijnen beeldschermen, monitoren en 

camerastandpunten. 

Toezegging hoort thuis in actie werkgroep 

Huisvesting. Is geen toezegging van 

wethouder. 

u 31-aug-17 Passend onderwijs Wethouder van Beurden zegt toe de raad te informeren over hoe vaak er inzet 

nodig is richting ouders, en hoeveel thuiszitters er in Leusden zijn. 

Van Beurden jan-18 Annelies 

Maarschalkerw

eerd

Beantwoording volgt via de RIB.

r 6-jul-17 RV Voorjaarsnota 2017 Raad spreekt uit volgend jaar te streven naar samenleving aan tafel bij 

voorjaarsnota. 

Raad/Presidium mei/juni 2018 Griffie Voorstel aan Presidium: opdracht aan 

nieuwe raad om deze wens uit te werken. 

Wellicht is combinatie mogelijk met de 

uitkomsten van de evaluatie Samenleving 

Voorop

1. afvoeren van lijst toezeggingen en 

toevoegen aan actielijst nieuwe raad? Of 2. 

laten staan als reminder. 

r 6-jul-17 RV Jaarrekening 2016 Wethouder Dragt zegt toe voor volgend jaar de communicatie scherp in de gaten 

te houden en in te zetten op verbetering. 

Wethouder Dragt zegt overzicht toe van bij en aframingen (inzake niet gehaalde 

taakestellingen).

Dragt mei/juni 2018 Jeanet Meesen In concept gereed

i 31-mei-17 RV Herinrichting 

Hamersveldseweg-zuid

Wethouder van Beurden zegt toe dat het college de raad informeert over de 

gedetailleerde uitwerking van de plannen voordat ze tot uitvoering overgaan. 

Van Beurden 1-1-2018 Izaak Boone Is tijdens de Uitwisseling van 9 januari 

gebeurd. De aanwezige raadsleden hebben 

ingestemd met het voorstel om in het 

gedeelte tussen voormalige 

spoorwegovergang en de Grasdrogerijweg 

rode fietsstroken aan te leggen (en 

daarmee  de overige in beeld gebrachte 

varianten af te wijzen).  
P 2-2-2017 Presentatie Werk&Inkomen Wethouder zoekt uit of er creatieve oplossingen mogelijk zijn bij 

schuldhulpverlening. Komt hierop  terug bij raad.

Dragt geen Dit betrof specifiek oplossingen met 

betrekking tot de inrichtingskosten bij 

statushouders. In de raadsinformatiebrief 

van januari is hierop nader ingegaan.

P 2-2-2017 Presentatie Werk&Inkomen Wethouder Dragt zegt toe paragraaf lokale initiatieven uit te breiden. Dragt volgende 

monitor
Dit betrof een paragraaf in de separate 

rapportage Werk en Inkomen. Informatie 

over Werk en Inkomen wordt in principe 

integraal opgenomen in de rapportage 

Sociaal Domein. Er zal worden gezocht 

naar de wijze waarop de raad geïnformeerd 

kan worden over de lokale initiatieven.

R 12-1-2017 Inventarisatie asbest RUD Wethouder Van Beurden informeert de raad zodra de inventarisatie asbest is 

uitgevoerd en het bestuur van de RUD een plan van aanpak heeft besproken.  

Van Beurden 1-2-2018 Ruud Horijon / 

Peter v.d. 

Heijden

De gezamenlijke aanbesteding voor de 

inventarisatie van asbestdaken is in april 

gestart. Eind 2017 volgen de resultaten van 

de inventarisatie. Deze zijn opgenomen in 

de RIB van februari. 

Schriftelijke vragen
Datum Fractie Onderwerp Verantwoordelij

k

plannings-

datum

Behandelaar Ruimte voor opmerkingen Wijze van afhandeling

10-11-2017 GL-PvdA Participatieraad Overweg 9-12-2017 in college 5 december

22-12-2017 D66 zienswijze aankoop ’t Hamersveld deels door WSL 21-1-2018 beantwoording dd. 16-1-2018

8-1-2018 GroenLinks-PvdA Knooperf Achterveld 7-1-2018

8-1-2018 VVD Brandbrief Grasboom 7-1-2018


